南京天文光学技术研究所因公出访事前公示表

公示日期：2015年3月17日 -23日
	出访团组成员基本信息：

	姓名
	部门
	职务

	宫雪非
	天光所
	副所长

	张凯
	光谱室
	无

	侯永辉
	光谱室
	无

	出访国家或地区
	西班牙
	顺访国家或地区
	无

	出访任务
	参加莫纳克亚光谱巡天望远镜2016年马德里合作会议

	经费来源 
	■研究所
	项目名称： MSE合作项目；基于主动光学技术实现宽视场光谱仪准直系统方法的研究

	
	
	课题编号：F17-2；C-133

	
	□其他资助单位: 无 

	
	□国外资助单位: 无

	经费预算（元）
	国际旅费
	住宿费
	伙食费
	公杂费
	城市间交通
	其他 （会议注册费、签证费和必须的保险费用等）

	
	45000
	21900
	11810
	7490
	6000
	4500

	
	合计： 96700

	拟离境日期
	 2016年04月23日
	拟入境日期
	2016年05月01日

	计划行程路线
	南京-西班牙拉帕尔玛岛-西班牙马德里– 南京

	日程安排：
2016年4月23日-24日，飞往西班牙，从马德里转机到拉帕尔玛岛；

2016年4月25日，访问拉帕尔玛岛洛克人天文观测站（ORM）；
2016年4月26日，从西班牙拉帕尔玛岛飞回马德里；
2016年4月27日-2016年4月29日，参加MSE合作会议，讨论所承担的工作；

2016年4月30日-2016年5月01日，返回南京。

	邀请单位介绍：
本次会议由MSE项目组和马德里自治大学（UAM）主办，MSE项目是由加法夏望远镜（CFHT）运行团队本提出在现有4米加法夏望远镜基墩上重新建造一架10米级光谱巡天望远镜的天文设备研制计划。马德里自治大学的高等职业技术学院HCT实验室研究团队具备很强的光纤定位装置（Fiber positioner）研制能力，致力于为MSE项目研制配套的光纤定位装置。


附件：邀请信
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Madrid, March 14th, 2016

Dr. Xuefei Gong

National Astronomical Observatories

Nanjing Institute of Astronomical Optics and Technology
Chinese Academy of Sciences

China

Invitation Letter

Dear Dr. Xuefei Gong,

It is a pleasure to invite you to visit the Escuela Politécnica Superior (EPS) at
Universidad Auténoma de Madrid (Spain) during the period April 24"™-30™ 2016, to
participate in the “MSE Collaboration Meeting Madrid 2016”. Within the program of
this meeting we will be visiting the GRANTECAN telescope in La Palma (Spain) during
the 25" and 26" of April. Further information about the workshop can be found at

http://www.eps.uam.es/MSE-Madrid2016

| hope you can accept our invitation contributing to our scientific activities. We

thank you in advance and look forward to your visit in Madrid.

Sincerely yours,

CTab ReSearch Group (www.hctlab.com)
Escuela Politécnica Superior, UAM
Madrid, Spain

Tf.: +34 91 497 22 62
guillermo.gdrivera@uam.es

Escuela Politécnica Superior, Campus de Cantoblanco. Universidad Auténoma de Madrid, 28049 Madrid, Spain.
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Madrid, March 14th, 2016

Dr. Yonghui Hou

National Astronomical Observatories

Nanjing Institute of Astronomical Optics and Technology
Chinese Academy of Sciences

China

invitation Letter
Dear Dr. Yonghui Hou,

It is a pleasure to invite you to visit the Escuela Politécnica Superior (EPS) at
Universidad Autonoma de Madrid (Spain) during the period April 24™-30" 2016, to
participate in the “MSE Collaboration Meeting Madrid 2016”. Within the program of
this meeting we will be visiting the GRANTECAN telescope in La Palma (Spain) during
the 25" and 26™ of April. Further information about the workshop can be found at

http://www.eps.uam.es/MSE-Madrid2016

| hope you can accept our invitation contributing to our scientific activities. We

thank you in advance and look forward to your visit in Madrid.

Sincerely yours,

" Ry M :

PJ/ /GUily onzalez de Rivera

CTLab Research Group (www.hctlab.com)
Escuela Politécnica Superior, UAM

Madrid, Spain

Tf.:+34 91497 2262
guillermo.gdrivera@uam.es

Escuela Politécnica Superior, Campus de Cantoblanco. Universidad Autonoma de Madrid, 28049 Madrid, Spain.
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Madrid, March 14th, 2016

Dr. Kai Zhang

National Astronomical Observatories

Nanjing Institute of Astronomical Optics and Technology
Chinese Academy of Sciences

China

invitation Letter

Dear Dr. Kai Zhang,

It is a pleasure to invite you to visit the Escuela Politécnica Superior (EPS) at
Universidad Auténoma de Madrid (Spain) during the period April 24™-30™, 2016, to
participate in the “MSE Collaboration Meeting Madrid 2016”. Within the program of
this meeting we will be visiting the GRANTECAN telescope in La Palma (Spain) during
the 25™ and 26™ of April. Further information about the workshop can be found at

http://www.eps.uam.es/MSE-Madrid2016

| hope you can accept our invitation contributing to our scientific activities. We

thank you in advance and look forward to your visit in Madrid.

Sincerely yours,

de Rivera
(www.hctlab.com)
/Escuela Pohtecmca Superior, UAM

Madrid, Spain

Tf.: +34 91 497 22 62
guillermo.gdrivera@uam.es

&

Escuela Politécnica Superior, Campus de Cantoblanco. Universidad Auténoma de Madrid, 28049 Madrid, Spain.




